
 

 

Friskis & Svettis avd Bærum 

Referat styremøte 
 

 

 

Til stede: Martine Solberg, Aina Eggen, Brit Stavik, Christoffer Johansson, Janne Distad, Michel Mateos, Inger Louise Stange og Elisabeth Sageng 
Fraværende: Tobias Alfsen, Malene Juliette Myrenge 
Avholdt: 17. september 2020 
Referent: Elisabeth Sageng 
Neste møte: 8. oktober 2020 
 

Sak Beskrivelse/agenda Referat / beslutning Ansv 

1. Innkalling, agenda og 
referat 
 

Godkjent  
 

 

2. Status i foreningen ved DL • utdanner 5 (av 6) nye ledere. Christin i sirkel, Jan og Victoria i jympa, Vibeke og Janne på vektstang. 
Heidi yoga. Cherry Dona jympa (basis men kanskje på intensiv) 

• 12 søknader som frivillige, inviteres på infomøte om kjøres av Janne og Kari 
• 17 solgte 3 for 1000. Utfordringen er å få plass. Stopper kampanjen i september.  
• 245 oppsigelser. Noen av disse var som forventet, opplever at de ikke får produktet de hadde kjøpt.  
• Driver for fullt med de 30% av full kapasitet som vi har lov til. Booking i styrkerommet testes tom 

helgen, hvis kapasiteten holder seg, ikke lenger nødvendig. Livestream fortsetter for fullt og håper at 
tilbudet kan økes.  

• Fokus på de vi har mistet. 119, er borte fordelt på seniorkort (55) og vanlige (66) kort. Justere 
kommunikasjonen til disse gruppene.  

• Det blir en utfordrende økonomisk konsekvens av dette.  
• ‘Redd media’, merkevarebygging, skal lage merkevareplattform. 
• Det er avgjort en slitasje på ansatte med krevende rammer. Flinke folk! Janne ansetter to personer til 

resepsjonen.  

 

3. Endring av 
medlemssystem –  
Beslutningspunkt 

• Det skal kjøpes inn nytt medlemssystem, blant annet fordi det er pålegg om å vaske mot 
folkeregisteret. Dagens system, Pastelldata, stanser.  Implementeringskostnaden tas av Friskis Norge.  

• BRP har kjøpt opp pastelldata 
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Se vedlagte presentasjon 
og oppsummering 

• Friskis & Svettis Norge kan hente ut data fra alle medlemsklubbene 

Vedtak: Styret støtter overgang til nytt medlemssystem 

 

4. Status økonomi Viser til rapport som Brit har sendt styret 

• Friskis Bærum har fått alle tilskuddene som har ligget i rammene. 

• Medlemsinntektene i jympa, 85% av tilsvarende periode i fjor. 500’ lavere i medlemsinntekter enn 

totalt i fjor.  

• Ligger 300’ over samme periode i fjor, pga tilskudd fra BK og lavere utgifter.  

• Prognose, 85% av inntekter, samme kostnadsrammer som de siste månedene, går i null. Spiser av 

buffer. Bra likviditet. 

• Friskis Bærum skylder Consolidator 100’. Styret vedtar å betale 50.000 i september.  

• Det er søkt Gjensidigestiftelsen om støtte til gulv og utstyr.  

• Kompensasjonsordning gjelder foreløpig ikke for Friskis & Svettis, må nå frem til de instanser der man 

kan få noe gjennom. Kan søke lønnstilskudd for de som har vært permittert.  

• Håper på å få en del av covidpakke 2. 

 

5. Oppfølging arbeid 
beredskapsplan - styret 

• styret bestiller kommunikasjonsplan med informasjon tekst og bilde til mosjonister, funksjonærer, 
ansatte/administrasjon, presse, styret. Lage budskap til sosiale medier, SMS og epost. 

• Gjennomgang av utkastet 
• Hvilke oppgaver er kritiske for Friskis Bærum ved f eks et covid-19 utbrudd. Inger Louise og Chris har 

laget et første utkast med oversikt over hvilke oppgaver som kan være kritiske. Daglig leder Janne, 
involveres i prosessen. 

Martine 

6. Annet • Høringsuttalelse Nadderud Idrettspark er sendt alle i styret.  
Martine 
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Styret må vurdere navneendring til Idrettslaget Friskis Bærum. Bør undersøke med Friskis Norge og 

deretter det formelle. Tilsvarende strategisamling for styret der prioriterte oppgaver tas opp. Tar 

dette opp i styrets årsberetning, med punkt om at dette er en av styrets prioriterte oppgaver 2021. 

• Tidspunkt for neste møte: torsdag 8. oktober kl 17.00 

 
 


